
 

Van: Communicatie
Verzonden: vrijdag 26 augustus 2022 10:17
Aan: ' '
CC: Communicatie
Onderwerp: RE: Vragen n.a.v. komst AZC naar Albergen

Hallo ,

Zoals telefonisch besproken kan ik de vragen niet volledig beantwoorden en is nog een check nodig bij collega’s die nu nog op
vakantie zijn. Maar hieronder de beantwoording voor zover bekend.

Heeft Tubbergen de rechtsgeldigheid van het besluit van de staatssecretaris al laten toetsen? Zo ja, wat was de uitkomst?

Op dit moment is nog geen besluit genomen. Wel heeft de staatssecretaris het voornemen om een asielzoekerscentrum te
realiseren op de locatie van hotel ’ t Elshuys in Albergen. De staatssecretaris is bevoegd om hierover een besluit te nemen.

De komende periode zijn er drie belangrijke vervolgstappen:
- Het COA zal een aanvraag indienen bij de minister voor een omgevingsvergunning, zodat asielzoekers kunnen worden

opgevangen binnen het huidige hotel ’ t Elshuys. Dit vindt op zeer korte termijn plaats. De staatssecretaris verwacht dat
deze procedure binnen vier weken is afgerond. Het college wordt om advies gevraagd.

- Op het moment dat de vergunning wordt verleend, start de opvang in hotel ’ t Elshuys. Belanghebbenden kunnen tegen de
vergunning bezwaar maken bij de minister en een verzoek om voorlopige voorziening indienen bij de rechter, bijvoorbeeld

voor uitstel.

- Daarnaast start het Rijk een bestemmingsplanprocedure (Rijk Inpassingsplan) voor een nieuwe bestemming van de gronden

en extra bebouwing. Deze procedure start na het verlenen van de vergunning. De inspraaktermijn is zes weken.

Belanghebbenden kunnen een zienswijze indienen en daarna in beroep gaan bij de Raad van State en een verzoek om

voorlopige voorziening indienen.

In Vasse is een ondernemer met een camping die eerder heeft aangeboden statushouders op te vangen, is het een optie daar

nog eens naar te kijken?

Dit verzoek is op een andere wijze bij ons binnengekomen. Het zou gaan om grootschalige opvang van asielzoekers op deze

locatie. Het COA heeft deze locatie in april tijdens het bestuurlijk overleg ook genoemd om asielzoekers onder te brengen. Het

verzoek is destijds door de gemeente afgewezen, omdat deze locatie een recreatieve bestemming heeft. Bovendien is de locatie

niet geschikt voor grootschalige opvang van asielzoekers, wetende dat het COA uitgaat van 150 - 250 asielzoekers.

De betreffende ondernemer en het COA zijn hiervan op de hoogte gebracht.

Let op! Wij hebben als gemeente eerder vragen van TC Tubantia beantwoord. Die vragen hebben wij dus ook beantwoord
vanuit de redenering dat het om grootschalige opvang van asielzoekers zou gaan.

Deze vraag is beantwoord op basis van de informatie die bekend is, maar de gemeente wil graag een extra check doen of de
optie van statushouders aan de orde is geweest bij de betreffende collega die deze contacten heeft gehad. Zodra hij terug is van

vakantie, wordt dat afgestemd en komt de gemeente terug bij Tubantia.

Inwoner zou naar eigen zeggen de gemeente Tubbergen woningen hebben aangeboden om er

statushouders onder te brengen? Hij zou nooit een reactie hebben gekregen op zijn aanbod? Graag een reactie, klopt dit? En

zo ja, waarom wordt er geen gebruik van gemaakt?
Wij kunnen op dit moment niet goed antwoord geven op deze vraag. Het aanbod is in elk geval niet bekend bij de

beleidsadviseur statushouders. Mogelijk dat er contact is geweest met andere collega’s die betrokken zijn geweest vanuit een

andere invalshoek, maar die zijn nu nog op vakantie.

Mocht je nog vragen hebben, dan hoor ik dat graag.
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Hartelijke groeten,

 | Noaberkracht Dinkelland Tubbergen

E: @noaberkracht.nl

M: Telefoon: 

De gemeenten Dinkelland en Tubbergen werken samen om inwoners nog beter van dienst te kunnen zijn. 
Dit doen zij onder de naam Noaberkracht.

Gemeente Dinkelland Gemeente Tubbergen Noaberkracht Dinkelland Tubbergen
Nicolaasplein 5 | Postbus 11 | Raadhuisplein 1 | Postbus 30 | Postbus 21 | 7590 AA | Denekamp
7590 AA | Denekamp 7650 AA | Tubbergen info@noaberkracht.nl
T . 0541 854 100 | F. 0541 854 320 T. 0546 628 000 | F. 0546 628 111 
info@dinkelland.nl gemeente@tubbergen.nl
www.dinkelland.nl www.tubbergen.nl
@Dinkellandinfo @Gem_Tubbergen

Van:  < @persgroep.n t>
Verzonden: woensdag 24 augustus 2022 13:26
Aan: Communicatie <communicatie@noaberkracht.nl>;   < @noaberkracht.nl>
Onderwerp: Vragen n.a.v. komst AZC naar Alb rgen

Hallo beste mensen van communicatie,

Onderstaande vragen heb ik eerder al naar jullie gestuurd, ik kreeg als antwoord dat deze mogelijk tijdens
de raadsvergadering van dinsdagavond beantwoord zouden worden. Dat was dus niet het geval. Bij deze dus
opnieuw de vragen, met verzoek daarop te reageren, alvast bedankt voor de moeite,

Heeft Tubbergen de rechtsgeldigheid van het besluit van de staatssecretaris al laten toetsen? Zo ja, wat was
de uitkomst?
In Vasse is een ondernemer met een camping die eerder heeft aangeboden statushouders op te vangen, is het
een optie daar nog eens naar te kijken?
Inwoner  zou naar eigen zeggen de gemeente Tubbergen woningen hebben aangeboden
om er statushouders onder te brengen? Hij zou nooit een reactie hebben gekregen op zijn aanbod? Graag een
reactie, klopt dit? En zo ja, waarom wordt er geen gebruik van gemaakt?

Met vriendelijke groet,

redactie Almelo

@persgroep.nl
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Tubantia
Lonnekerspoorlaan 114b
7523 JM Enschede

www.persgroep.nl

Onderdeel van de Persgroep
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